

<b>SAMEDI / SATURDAY</b>		<b>February 28 février</b>
5:00pm	Moose Creek	Edna Duhaime req. by Mark & Yvonne Girard
<b>DIMANCHE / SUNDAY</b>		<b>(2e dimanche de Carême / 2<sup>nd</sup> Sunday of Lent) March 1 mars</b>
9:00am	Moose Creek	Jeannine Bazinet rec. par Gaetan et Sonia Martin
10:30am	Crysler	pour les paroissien/nes
<b>LUNDI / MONDAY</b>		<b>March 2 mars</b>
9:00am	Moose Creek	Réjeanne Brisson (6 <sup>e</sup> anni.) rec. par Ghislaine et Ernest Brisson
<b>MARDI / TUESDAY</b>		<b>March 3 mars</b>
1:00pm	Crysler	Georges et Lucienne Gorez rec. par leur fille, Léonce
1:30pm	Crysler	Réunion mensuelle de l'UCFO au CSCE (1 rue Nation)
<b>MERCREDI / WEDNESDAY</b>		<b>March 4 mars</b>
7:00pm	Moose Creek	for the faithful in need / pour les fidèles dans le besoin Mass at Noble & Elaine's Home
7:30pm	Moose Creek	CWL's Monthly Meeting
<b>JEUDI / THURSDAY</b>		<b>March 5 mars</b>
8:45am	Crysler	Norman Piché rec. par Mireille et Pat McNulty
9:15am	Crysler	Heure Sainte / Holy Hour
<b>VENDREDI / FRIDAY</b>		<b>March 6 mars</b>
7:00pm	Moose Creek	Chemin de Croix / The Way of the Cross
7:30pm	Moose Creek	Bernard & Teresa Conway req. by Louise & Danny
<b>SAMEDI / SATURDAY</b>		<b>March 7 mars</b>
8:45am	Crysler	Armand Cloutier rec. par Émile et Chantal Cloutier
5:00pm	Moose Creek	For the Parishioners (on avance montres et horloges d'une heure / clocks are moved forward one hour)
<b>DIMANCHE / SUNDAY</b>		<b>(3e dimanche de Carême / 3<sup>rd</sup> Sunday of Lent) March 8 mars</b>
9:00am	Moose Creek	1) Émile Quesnel rec. par Luc et Nadine Quesnel 2) Anita Brisson (8 <sup>e</sup> anni.) rec. par Ghislaine et Ernest Brisson
10:30am	Crysler	1) Paul Masterson (2 <sup>nd</sup> Anni.) req. by his wife, Sylvie, Nicholas & Mark 2) Thérèse Richer rec. par C. de C. (6809)

Notre-Dame-des-Anges,

Our Lady of the Angels:

**February 22 février**

Enveloppes / Envelopes: \$630.00

Loose: \$75.30

Heating: \$500.00

Donation: \$179.33

Loto – Moose Creek:

Gagnants – Winners: \$50.00

Maurice & Bernadette Chenier

**Merci beaucoup! Thank you very much!**

Notre-Dame-du-Rosaire,

Our Lady of the Rosary:

**February 22 février**

Dimanches: \$429.00

Chauffage: \$240.00

Rénovations: \$100.00

Loto – Crysler:

Gagnant – Winner: \$50.00

Jean-Paul Forgues

**Merci beaucoup! Thank you very much!**

(Site internet/Web Site: <http://www.ndr-crysler.ca>)

**CRYSLER: Dîner des sucres** le dimanche 29 mars, de 10h30 à 13h00 au Centre communautaire de Crysler. Au menu : oeufs, bacon, saucisses, fèves au lard, tire sur neige (\$1.00), crêpes et sirop d'érable. Musique par Pierre et Éloïse Lafèche. Admission : adultes et ados : \$12.00; enfants de 5 à 11 ans : \$5.00; enfants de moins de 5 ans: gratuit.

**CRYSLER: Sugar Bush Brunch** on Sunday, March 29th, from 10:30 am to 1:00 pm at the Crysler Community Centre. Menu: eggs, bacon, sausages, baked beans, taffy on snow (\$1.00), pancakes and maple syrup. Music by Pierre & Éloïse Lafleche. Admission: Adults & Teens: \$12.00; Children from 5 to 11: \$5.00; Children under 5: free.

Visit the **Lenten** section of the Diocesan Website: Pope Francis reminds us that "Lent is a time of renewal for the whole Church, for each community and every believer." To help you live the Lenten season and to journey with you during these 40 days, we have created a special Lenten section on the website. You will find many resources including books, online retreats, apps, and videos. We've also created a special section just for kids. As we discover new resources we will include them, so be sure to visit often. [www.alexandria-cornwall.ca](http://www.alexandria-cornwall.ca)

**CORNWALL: NEW EVANGELIZATION SUMMIT 2015:** WHEN: Friday April 24 from 6:30 p.m. to 9:15 p.m. & Saturday April 25 from 9 a.m. to 4:45 p.m. WHERE: Agora Catholic Centre (301 McConnell Avenue) COST: \$65.00, includes lunch on Saturday. Speakers include: Scott Hahn, Ralph Martin, Patrick Coffin, Jo-Ellen Gregus, Fr. Michael Gaitley, Fr. James Mallon, Ken Yasinski and Michael Dopp. TO REGISTER: [www.newevangelization.ca](http://www.newevangelization.ca).

**CORNWALL: Lenten Mission: Register now for "NEW LIFE"!** Discover the fullness of life that Jesus offers each one of us. This introductory SASE course will be offered at St. Francis de Sales Parish Hall evenings from 6:30-9:00 pm. Sun., Mon. Tues. March 8, 9 & 10 and concludes Sun. and Mon. March 15 & 16. A \$20 donation (if possible) covers all five sessions. To register or for more info contact Janet at 613-937-3621 or by email at [janetsurgeson@gmail.com](mailto:janetsurgeson@gmail.com). You can also visit the SASE website at: [www.sasecornwall.ca](http://www.sasecornwall.ca).

**CORNWALL :** Dîner au rôti de bœuf servi par les C. de C. St-François-de-Sales (11531) le jeudi 12 mars dans la salle paroissiale. Deux séances : 16h30 et 17h30. Adultes : \$10; enfants : \$5.

**PRO-LIFE CORNWALL PRO-VIE:** Attention Food Lovers!! Our Annual Spaghetti Supper is being held at the Catholic Agora Centre on Sunday March 22, 2015 from 4:30 pm to 6:00 pm. Take outs available. Cost: Adults: \$8.00, Children under 12: free. Donations of desserts are welcome.

## **DÉVELOPPEMENT ET PAIX**

**Semer l'amour par l'entremise de plus de 16 000 projets et partenariats**

*« Il faut affirmer sans détour qu'il existe un lien inséparable entre notre foi et les pauvres. Ne les laissons jamais seuls. » – Le pape François, La joie de l'Évangile, 48.*

Depuis près de cinquante ans, DÉVELOPPEMENT ET PAIX veille à entretenir le lien qui unit dans la foi les catholiques canadiens et nos sœurs et frères les plus démunis de la famille humaine. Depuis la fondation de l'organisation en 1967, les fonds versés annuellement par des catholiques durant le Carême de partage ont servi à appuyer plus de 16 000 initiatives locales dans diverses régions du monde. Grâce à votre générosité, ces projets continuent de soutenir les personnes pauvres dans des domaines aussi variés que l'agriculture, l'éducation, l'action communautaire, l'édification de la paix et la participation citoyenne. Cette année, la collecte du Carême de partage se tiendra le **22 mars**, à l'occasion du 5e dimanche du carême. Pour en savoir davantage, visitez le [devp.org/careme](http://devp.org/careme).



### **Citation des Saintes Écritures**

L'ange Raphaël s'adressa à Tobie et à son père en disant : « (...) Faites le bien, et le mal ne vous atteindra pas. Mieux vaut prier avec vérité et faire l'aumône avec justice, qu'être riche avec injustice. Mieux vaut faire l'aumône qu'amasser de l'or. L'aumône délivre de la mort et purifie de tout péché. Ceux qui font l'aumône seront rassasiés de vie, tandis que le pécheur et l'homme injuste sont leurs propres ennemis. (...) » (livre de Tobie, chapitre 12)

### **Quotation from Holy Scriptures**

The angel Raphael called Tobit and his father and said to them: "... Do good and evil will not overtake you. Prayer with fasting is good, but better than both is almsgiving with righteousness. A little with righteousness is better than wealth with wrongdoing. It is better to give alms than to lay up gold. For almsgiving saves from death and purges away every sin. Those who give alms will enjoy a full life, but those who commit sin and do wrong are their own worst enemies. (...)" (book of Tobit, chapter 12 – NRSV)

